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Medborgarförslag om hundrastgård 
 
Förslag till beslut 
Medborgarförslaget är besvarat med föreliggande tjänsteutlåtande. 

 

 

Göran Månsson Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 
Bakgrund 
Bifogade medborgarförslag har inkommit om att anlägga en större 

rastgård för mindre hundar på Gärdet. Förslagsställaren törs inte gå till 

andra rastgårdar på grund av rädslan för stora hundar med bristande 

uppfostran. 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av Parkmiljöavdelningen Norra Innerstaden som 

är gemensam för Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm. 

 

Förvaltningens synpunkter 
Inom Östermalms stadsdelsområde finns idag sex hundrastgårdar och 

tre hundrastområden. Förvaltningen anser att området är väl försett i 

detta avseende. 

 

För att förebygga problem med ouppfostrade hundar har stadsdelsför-

valtningarna i innerstaden under året tagit fram broschyren ”Hund i 

staden” med råd och information. Här finns bland annat trivselregler 

för hundrastgårdar. Under hösten anordnar föreningen ”100hundkoll” 

i samarbete med förvaltningen kurser i området i syfte att lära hund-

ägare och hundar hur man bör hantera sin hund. 

 

Av de föreslagna platserna ingår ytan vid Erik Dahlbergsgatan i Stads-

delsnämnden ansvarsområde. De andra sköts av Djurgårdsförvaltning-

en. Intill ytan vid Erik Dahlbergsgatan ligger en lekplats och tillsam-

mans används de av barnfamiljer och förskolor i området. Ett räcke 

sattes upp där tidigare i år som svar på ett medborgarförslag och som 

ett skydd mot att barn springer ut i gatan. Mot den bakgrunden anser 

förvaltningen inte att det är lämpligt att anlägga ännu en hundrastgård 

på de föreslagna platserna eller i övrigt inom stadsdelsområdet. 
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